

孔子学院奖学金用户注册表

REGISTRATION FORM FOR CONFUCIUS INSTITUTE SCHOLARSHIP

1. 申请人情况/Personal information:

护照用名/Name in passport:

姓/Family name: *

名/Given name: *

国籍/Nationality:

 ▼ *

护照号码//Passport No: *

E-mail: *

2. 来华学习计划/Proposed Study in China: *

汉语进修生（一学期） /Chinese Language（one semester）

汉语进修生（一学年） /Chinese Language（one academic year）

汉语国际教育专业硕士

3. 推荐单位名称/Recommending Institute:

单位类别: ▼

单位名称:

 ▼ *

提示:

1、申请人通过注册可以获得自己的用户名、密码及申请单编号，此信息将发送到您的邮箱

The applicant will get his/her username, password and application number , This message will be sent to your email address.

2、请使用已获得的用户名，密码登陆系统，填写并打印孔子学院奖学金申请表。

Please use the username and password to log on the online system then fill in and print the application form

填表说明（每一项数字与申请表中每一项序号相对应）：

GUIDELINES FOR FILLING IN THIS FORM (NUMBERS REFERRING TO THE VARIOUS BLOCKS):

1. 本项所有内容申请人必须如实填写。

Personal information of the applicant must be filled in truthfully and accurately.

2. 请列出申请人已经完成或即将完成的各级教育，包括中学、职业教育及高等教育各项。请随材料附上经公证的最高级教育的学历证明、毕业证书或学位证书的原件复印件和英文翻译件（均一式两份）。

Please provide the following information for all completed secondary, vocational, technical, undergraduate, post graduate training and any other qualifications. One notarized copy of your official transcripts, certificates and notarized copies of your highest education, including their English translations must be included with each application.

3. 如果申请人曾在华学习或任职，请说明学习或工作的情况。

Please list your work or study experience in china if there is

4. 本项将表明申请人的语言情况，对申请人来华后的课程安排及授课语言非常重要。请随材料附上有关证明材料。

Please state your knowledge of languages, especially Chinese and English. If you have passed a language test, please include a copy of the results in your application materials.

5. 请申请人按本项提示选择来华学习计划，孔子学院总部有权作相应调整。如果申请人选择教师教育或培训，学校会对申请人提供相应的教学安排。

The applicant will choose the details concerning his study in China according to the clues given in this form. However Confucius Institute Headquarters is entitled to make any necessary adjustments according to the applicant's preferences. If the applicant chooses teacher education training program, the university or school will make related arrangement for the applicant.

6. 申请人需先获得所申请院校的（预）录取通知书或接受函，并按通知书或接受函内容填写本栏。在提交打印版申请材料时，请附上该校的《（预）录取通知书》或接受函的复印件。

The applicant needs to obtain acceptance offer from the university or school he/she applies for and provides a photocopy of the acceptance letter when handing in application materials

7. 在华联系人或联系机构，关于申请人在华的有关事务，我们将与其联系。

Please state one contact of your while case in China, we will contact him/her whenever necessary.

8. 你的推荐人和推荐机构。

The person or organization that recommends you for this scholarship.